
  

Goedenavond, voorzitter bedankt voor het woord.

Voorzitter, de auditcommissie heeft op woensdag 22 juni vergaderd over de jaarrekening 
en het verslag van de accountant. De auditcommissie heeft haar complimenten 
uitgesproken over de verbeteringen die door de organisatie zijn uitgevoerd. De 
jaarrekening is beter leesbaar en begrijpbaar, alhoewel het een complex document blijft.

De Auditcommissie heeft van diverse leden van de raad teruggekoppeld gekregen dat de 
tijd tussen het aanleveren van de jaarrekening en het ambtelijk vragenuur uur te kort is 
bevonden. Ik spreek hier de nadrukkelijke wens uit om deze termijn te verlengen met 1 
week, zodat de raad meer tijd heeft om de stukken te lezen.

De rapportage van onze nieuwe accountant heeft een consistente lijn met de verslagen 
van onze vorige accountant. Wel wordt zowel door de accountant en de organisatie 
gesignaleerd dat er verbeteringen zijn gerealiseerd. De gesignaleerde problemen hebben 
veelal een plek in het verbeterprogramma. De Auditcommissie maakt zich wel zorgen om 
de voortgang van het verbeterprogramma. Op verzoek wordt de Auditcommissie over dat 
programma in september bijgepraat. 

Voorzitter, ik rond af. Maar niet voordat ik meegegeven heb dat de auditcommissie 
opmerkt dat er is onvoldoende zekerheid is over de lasten in het sociaal domein door het 
ontbreken van goedkeurende controleverklaringen op de productieverantwoordingen van 
de zorgverleners die voor gemeente Gouda de regelingen Jeugdwet, Wmo en PGB 
uitvoeren.
Het zou mooi zijn als het verminderen van de financiële onzekerheden als uitgangspunt 
wordt meegenomen bij het aanstaande inkoopproces Sociaal Domein.

Dank u wel 


